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 Yazhi: cu Gosia: 
Gosia Gosia: Are Vaticanul din umbră contact direct cu oricare dintre grupurile ET? Cine? 

Yazhi 

Yazhi: Din poziția noastră nu putem ști exact cu cine vorbesc, dar este destul de sigur 
să spunem că discută direct cu oficialii Federației care sunt deasupra nivelului local. 
Acest lucru este evident pentru noi toți. 

Gosia 
Gosia: Este Vaticanul interesat să lucreze la Noua Ordine Mondială (NOM)? Cum așa? 
De ce? 

Yazhi 

Yazhi: Vaticanul și NOM sunt una și aceeași. NOM este copilul Vaticanului. Deși putem 
spune că mecanismul de control al cabal-ului și tentaculele sale merg mai departe și 
includ multe alte aspecte și structuri de putere din întreaga lume, toate drumurile duc 
la Roma, iar Vaticanul este centrul de control asupra Cabalului, ESTE Cabalul, și este 
de asemenea căpetenia Cabalului însuși. 

Yazhi 

Motivul este complex și răspunsul ar putea incapea in mai multe cărți, dar totul se 
reduce la controlul asupra populației Pământului. Ei simt că ei, Illuminati Cabal, pierd 
controlul asupra planetei pentru că există prea mulți oameni pentru mecanismele lor 
de control al populației, așa că trebuie să subțieze turma, după cum ei declară, cuvânt 
cu cuvânt. 

Yazhi 
Practic, totul este pentru control și pentru mai multă putere. Toți oamenii aflați la 
putere și care au putere vor mai multă putere, simplificând lucrurile la maximum. 

Yazhi 

Vreau să punctez aici, că toate aceste cuvinte, cum ar fi Illuminati, sau Cabal, sunt 
super-uzate în mass-media, și sunt acum stoarse de sensul corect. Aceste structuri de 
putere sunt cel mai corect descrise ca fiind societăți secrete criptice care sunt ținute 
departe de oameni și în afara vederii lor, cu orice preț. Aceasta înseamnă că 
adevărata structură de control, societatea sau cum vreți să o numiți, este mai 
profundă decât illuminati, iezuiții, Cabal-ul și decât toți cei care sunt doar primul strat 
subțire, dedesubtul percepției oamenilor asupra realității de pe Pământ.  

Yazhi 

Vreau să spun că majoritatea oamenilor încă se gândesc că "Illuminati" este o "teorie 
a conspirației", discutabilă și care se referă la o ficțiune. Foarte probabil că nici măcar 
nu există, spun ei. Deci, cum pot începe chiar să înțeleagă existența unei structuri de 
control mult mai profunde care domină și care le dictează totul illuminati-lor, 
iezuiților, cabalului și tuturor celor aflați pe nivelul superficial?! 
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Yazhi 

Există un control mai profund la nivelul societăților secrete, ascuns sub acestea, și 
care poate are sau nu are un nume pe care îl cunoaștem, numai ei îi cunosc numele, 
dacă chiar are vreunul. 

Gosia 
Gosia: Ok, vă mulțumesc. Cu cine lucrează pentru a înființa acest NWO (Noua Ordine 
Mondială)? Știți cine este în umbră? Este cumva de origine ET? 

Yazhi 

Yazhi: Știm că lucrează cu mai multe rase ET (extraterestre), și cu alte rase terestre 
care sunt necunoscute publicului larg, cum ar fi rasa Agartha și, desigur, rase 
reptiliene ale Pământului. Din afara planetei, se stie ca se lucreaza printre altele direct 
cu Marii Albi, cu Marii Gri, și în număr mai mic cu Portocaliii, care că știm că există, 
dar nu știm totul precis.  

Gosia Gosia: Si cu vreo așa-zisă rasă pozitivă a Federației? 

Yazhi 

Yazhi: Bună întrebare. Da, ei vorbesc și cu rasele bune ale Federației. Cele pe care le 
știe toată lumea. Așa cum am menționat de mai multe ori, aceste rase nu sunt nici 
bune, nici rele, ci doar sunt. Ele sunt considerate doar ca fiind "bune", deoarece 
mișcarea recentă New Age le-a impus acest atribut, astfel încât oamenii iau acest 
lucru ca pe evanghelie. Nu, nu sunt doar buni, sunt oameni cu interese, nu poți judeca 
o întreagă rasă după acțiunile câtorva și nu poți presupune că toate sunt bune și 
lucrează pentru interesele tale doar pentru că sunt membri ai acestei sau ai acelei alte 
așa-zise rase pozitive, așa cum este etichetată de mișcarea New Age controlată de 
CIA.  

Yazhi 

Toate se mișcă în funcție de interese. Ce câștigă fiecare grup. Știm că au fost de acord 
cu mai multe tratate, care practic exploatează oamenii de pe Pământ, sau oficialii 
guvernamentali și reprezentanții au dat consimțământul pentru ca oamenii să fie 
luați, abuzați, supuși la experimente și în mod clar exploatați. 

Yazhi 

De aceea, trebuie să încetați să mai votați și să vă dați consimțământul politicienilor 
pe care multe rase îi văd ca pe un reprezentanți legali al intereselor dumneavoastră și 
ai dumneavoastră în general. 

Yazhi 

Ei vorbesc între ei folosind portaluri, în interacțiuni față în față, sau folosind tele-
prezență, ori simple apeluri video. Tehnologie după cum este necesar, inclusiv Muon. 
Toată lumea oficială care nu este pe Pământ civilizație la nivel de stradă, folosește 
Muon de transmisii gravitaționale codificate.  

Gosia 
Gosia: Dar cum se înțelege Federația se cu alți regresivi care vorbesc și cu Vaticanul? 
Cum reușesc să cadă de acord asupra lucrurilor? 

Yazhi 

Yazhi: Nu este o interacțiune ușoară, este complicată și nu presupun că știu exact cum 
și unde, asta nu mi-ar fi posibil. Dar eu știu că lucrurile nu sunt atât de alb-negru ca 
avînd rase ET bune și rele, așa cum se vede de la nivelul Federației. Așa cum am 
explicat mai înainte, aceste concepte, cum ar fi conceptul de ET răi, vin de pe Pământ, 
fiind idei dezvoltate pe Pământ, și sunt văzute prin prizma asta doar pe Pământ. 

Gosia 
Gosia: Am înțeles. Sunt sigură că nu cooperează cu ușurință, totuși. Așa-numitele rase 
"bune" și cele "rele". 



Yazhi 

Yazhi: Numai la nivelul Pământului, direct. Rasele din spatele nivelurilor societății 
secrete umane, în spatele celor mai ascunse niveluri, sunt două rase principale non-
umane care au cea mai mare parte a influenței negative asupra societății umane. 
Acestea sunt Reptilienii, și Marii Gri. 

Yazhi 

Federația vorbește cu acele curse, dar nu numai. Știm că oficialii Federației, oricine ar 
fi ei, pentru că sunt deasupra nivelului Federației locale, discută cu acei reptilieni și cu 
Marii Gri și, de asemenea, cu oficiali umani de vârf ai Societății Secrete și, de 
asemenea, cu niveluri mai superficiale din cabalul illuminati-iezuit, și, de asemenea, 
direct la nivel de stradă cu politicieni și cu "oficiali aleși", ori de câte ori consideră 
potrivit sau după cum este necesar. 

Yazhi 

Mai ales cei care rămân la putere mult timp, cum ar fi Putin și alții, cum ar fi cei din 
republicile socialiste sau comuniste pentru că rămân în poziții de putere pentru o 
perioadă foarte lungă de timp. Deci nu prea există interes să discutăm cu aleșii care 
vor rămâne la putere doar 4-8 ani, pentru că dacă vor face acest lucru vor ajunge să 
știe prea multe și poate vor deveni o problemă mai târziu. 

Gosia 
Gosia: Și toate aceste grupuri împreună au convenit asupra NWO cu Vaticanul? Ca un 
fel de plan reciproc, ca într-o ședință de masă rotundă? 

Yazhi 

Yazhi: → → D A ← ← Exact asa! De jos până sus, toți vor același lucru: mai multă 
putere. Toți lucrează prin coduri secrete și întâlniri secrete și sunt membri ai 
Societăților Secrete care se supun și sunt loiali liderilor lor superiori. Dacă nu se 
conformează instrucțiunilor de deasupra nivelului lor, s-ar putea chiar să se confrunte 
cu ostracizare sau cu sau moartea.  

Yazhi 

Vorbesc despre nivelul Pământului. Dar chiar și în spațiu, reptilienii sunt văzuți ca o 
specie a problemelor semi-conținute de Pământ și care provoacă mizeria de pe 
Pământ. Dar să știți că "mizeria" este văzută ca atare doar de la nivelul uman al 
străzii. Ceilalți, văd asta doar ca pe debandada unei ferme. Țarcul porcului sau 
gardurile bovinelor. 

Gosia 

Gosia: Ok, dar să specificăm. Cine participă la acele întâlniri de "masă rotundă"? Am 
încercat să aflu cine este în spatele NWO? Dacă v-ați referit doar la întâlnirea la 
nivelul Pământean...  atunci care e implicarea Federației la întâlnire, dacă nu au 
participat direct? 

Yazhi 

Yazhi: Au fost mai multe mese rotunde. Dar cele la care ne referim aici sunt întâlnirile 
pe care oficialii Societăților Secrete le au în cadrul mai multor niveluri ale lor, în 
special la nivelurile cele mai profunde, iar în cazul celor mai profunde niveluri aceste 
mese rotunde includ și reprezentanți non-umani.  

Yazhi 

Aceste întâlniri au loc la mai multe niveluri, inclusiv la nivel de Federație. E imposibil 
de precizat unde și cine, dar știm că au loc, totuși. De exemplu, o masă rotundă la 
nivel superficial care are loc anual pe Pământ este acum infamul grup Bilderberg. 
Destul de superficial în nivelul de control, subliniez. 



Yazhi 

Totul e compartimentat. Asta înseamnă că va exista o reuniune de grup la un nivel 
superficial, cum ar fi reuniunile G-8, apoi mai profundă ca în Bilderberg, apoi mai 
adânc ca în illuminati-iezuiți, apoi mai adânc ca în Societățile Secrete, apoi mai adânc 
ca în Societățile Secrete cu non-oameni, și apoi chiar mai adânc ca în Societățile 
Secrete, non-oameni și liderii Federației sau reprezentanții acesteia. 

Yazhi 
Fiecare nivel va fi controlat de cel mai profund. Și li se va da doar ceea ce trebuie să 
știe. Deci nici un nivel superficial nu știe ce se întâmplă cu adevărat. 

Gosia Gosia: Și ideea de NOM cu Vaticanul... la ce nivel vine asta? 

Yazhi 

Yazhi: Vaticanul nu este doar un singur nivel, ci are mai multe niveluri. Dar ceea ce se 
numește Vatican cu acest nume poate fi doar sensul nivelului de Matrice-umana. 
Chiar și ei știu că religia este falsă. Sau, mai bine spus, ei știu că este totul o farsă. 
Totul este pantomimă pentru oameni, pentru a-i controla și pentru a continua să-i 
exploateze din toate punctele de vedere. 

Gosia 

Gosia: Ok, dar ideea de NOM vine de la nivelul Pământului și e doar permisă de 
Federație, ori este Federația implicată în planul de a pune în aplicare NOM prin 
Vatican?  

Yazhi 
Yazhi: Cred că ar fi naiv să crezi că un astfel de plan ar veni doar de la nivel uman. 
Federația este implicată. Ei vor doar să arară ca și cum ar fi un plan pur uman. 

Gosia 

Gosia: Dar apoi acest aspect trimite la întrebarea mea anterioară. Dacă îi implică, 
trebuiau cumva să ajungă la un acord cu toate celelalte rase, "regresive", care vorbesc 
și cu Vaticanul. Și e surprinzător că ar face asta din moment ce sunt atât de diferiți. 
Excepția ar fi, dacă mai sunt la mijloc aspecte de care noi nu suntem conștienți. 

Yazhi 
Yazhi: Atunci apare întrebarea, sau afirmația, dacă sunt într-adevăr diferite? Din acest 
punct, încep să presupun că Federația este regresivă. 

Gosia 
Gosia: Corect. În caz contrar, nu ar putea coopera. Cum ar coopera un syrian cu un 
Mare Gri, în ceea ce privește Pământul? 

Yazhi 

Yazhi: Eu zic că nu, nu direct. Ei pot acționa în mod permisiv. Asta înseamnă că acest 
lucru vine de la un nivel preponderent uman, cu cooperarea raselor non-umane 
provenite de pe Pământ, cum ar fi reptilienii și marii gri. Și acesta a fost și punctul 
meu de vedere de la o vreme încoace. 

Gosia 

Gosia: Dar ați spus mai sus că SUNT implicați în NOM. Și înainte de toate, mai e faptul 
că NOM este VATICAN. Și, de asemenea, că Vaticanul vorbește direct cu toate aceste 
rase regresive. Deci Federația trebuie că este cumva conectată aici, PRIN VATICAN, la 
toate aceste rase regresive. Excepția cazului în care Vaticanul doar vorbește cu toată 
lumea. Nu că ei cooperează direct între ei, cum ați spus, marii gri etc, cu rasele 
Federației. 

Yazhi 

Yazhi: Da. După cum am spus, aceasta este o structură complicată și nu putem ști 
foarte exact cum funcționează. Dar putem vedea că este astfel, și nu este necesar să 
știm exact ce și cum. Numai să știm că e astfel! Și sigur e faptul că Vaticanul vorbește 
cu aproximativ toată lumea.  

Gosia 
Gosia: Ok, hai să nu mai săpăm asta deocamdată. Am o altă întrebare. Vorbește Papa 
direct cu Federația? Sau doar Papa Negru? Sau nici unul? 



Yazhi 

Yazhi: Papa este un mare preot în societatea sa secretă, dar este departe de a fi liderul 
Vaticanului, cu atât mai puțin este un lider profund al Societății Secrete. El este o altă 
marionetă, grav parazitată de entități non-umane, în mare parte reptiliene. Chiar și la 
acest nivel, atât Papa alb dar și cel negru, vorbesc cu Federația. Este chiar cunoscut 
public faptul că unii Papi au vorbit direct cu ET față în față, în sediul Vaticanului. 

Gosia 

Gosia: OK, înțeleg. Am o altă întrebare: De ce cei de la niveluri mai profunde se simt 
atât de superiori altor oameni de pe Pământ? Nu înțeleg exact. De ce au dreptul la 
mărfuri? De unde vine? Ei SUNT oameni, nu? Sau este legătura lor genetică cu unele 
rase ET? Doar toți oamenii reali sunt din rase ET! Nu înțeleg deloc acest lucru.  

Yazhi 

Yazhi: Aceasta este o întrebare complicată, dar este, de asemenea, una dintre cele 
mai evidente pentru a vedea sau pentru a observa ceea ce se petrece de asemenea la 
niveluri mai mici. Puteți vedea acest lucru chiar și în dinamica socială a locului de 
muncă de pe Pământ, unde șefii își tratează angajații ca pe indivizi neînsemnați, și 
uneori chiar schimbându-le numele reale în timp ce se află la locul de muncă doar 
pentru că copiii lor pot avea același nume ca unul dintre angajații lor. Este un 
fenomen social. Complex de superioritate, de intimidare. Bogatul se crede superior 
săracilor.  

Yazhi 

Simt că e același fenomen, doar că e tot mai rău și se agravează cu cât mergem mai 
adânc. Deci, de la un nivel, unii șefi își pot vedea angajații ca ființe inferioare, pentru 
că ei înșiși au fost tratați ca atare înainte sau din orice motiv psihologic, dar atunci 
acei șefi primesc același tratament, fiind văzuți ca inferiori de către oamenii care 
trăiesc într-o pătură socială și economică superioară. Și cu cât sunt mai bogați, cu atât 
sunt  mai înstrăinați de populația generală. Prin urmare, văzându-le ca ființe 
inferioare. 

Yazhi 

Un exemplu în acest sens este clasica Maria Antoaneta care spune: "Si les gens n'ont 
plus de pain à manger, alors pourquoi ne mangent-ils pas de gâteaux?" (Dacă oamenii 
nu mai au pâine de mâncat, atunci de ce nu mănâncă prăjituri?) Înseamnă că 
Antoaneta nu are cea mai mică idee despre cum trăiesc oamenii. Ea nu are nici o idee 
despre ceea ce este sărăcia și lupta. 

Yazhi 

Oamenii care trăiesc în niveluri de elită ale societății, pur și simplu sunt înstrăinați de 
umanitate, de cea mai mare parte a populației. Așa că îi văd ca pe niște cerșetori, ca 
proști, ca infectați și murdari! Ergo, ființe mai mici. Și cu cât oamenii trăiesc mai sus în 
păturile sociale, cu atât mai mult vor avea tendința de a disprețui oamenii de sub ei. 
Văd acest lucru în reacții umane de bază. 

Yazhi 

De asemenea, o altă componentă aici este că oamenii care trăiesc în straturi sociale 
superioare de pe Pământ, cel mai mulți dintre ei, dacă nu chiar toți dintre ei, provin 
din anumite linii de sânge. Adică vin sau coboară din familii vechi de secole sau de 
milenii, care au avut întotdeauna putere, rang social și bani. Aceste familii 
îndoctrinează în copiii lor ideile, încă de foarte mici, că sunt diferiți, că provin din 
sânge (regalitate) și, prin urmare, au dreptul să dețină orice dețin și au dreptul să facă 
orice doresc, inclusiv să abuzeze de oameni mai mici de "sub" ei. 

 --------- 
 Scurt paragraf dat de Anéeka cu ceva timp în urmă 



Anéeka 

Anéeka: Se poate spune că iezuiții își presează oamenii pe care îi controlează, 
societățile secrete cu mafioții din rețelele lor, să contacteze ființele extraterestre sau 
personae contactate de către ET, astfel încât să se poată infiltra printre acele grupuri 
de interes și, dacă este posibil, să se infiltreze printre extratereștrii pe care Vaticanu-i 
cunoaște și-i acceptă ca fiind aici. 

Anéeka 

Vaticanul controlează telescoapele din întreaga lume, chiar și prin filiale și alte 
companii de fațadă, dar în spatele cărora se află finanțarea Vaticanului și controlul 
său. Prin urmare, ceea ce găsesc este cenzurat, astfel încât ceea ce respectivele 
telescoape descoperă și văd, nu ajunge niciodată la public. 

Anéeka 

De asemenea, trebuie remarcat faptul că telescoapele optice de la sol, spre deosebire 
de cele orbitale precum Hobble, au o rază de acțiune și utilizare limitate în ceea ce 
privește explorarea spațială, dar servesc foarte bine pentru a urmări mișcările navelor 
spațiale, în special cele mari, aflate în apropierea sau pe orbita Pământului, și acesta 
este principalul motiv, sau aproape singurul motiv real, pentru care Vaticanul 
cheltuiește atât de mulți bani spre a controla telescoapele. Este spre a păstra un ochi 
pe navele de pe orbită și să știe la ce să se aștepte. 

Anéeka 

Deși Federația, da, am verificat că sunt în contact cu membri înalți ai Cabalului 
Pământului, în special vaticanul, care este principalul centru de comandă terestră, 
Vaticanul este interesat să urmărească navele și mișcările lor, deoarece nu toate 
culturile sau rasele non-umane din prezența sau din orbita Pământului sunt 
prietenoase pentru ei. Multe rase sau culturi lucrează împotriva intereselor lor, mai 
ales din motive morale și etice ale raselor menționate, care se dovedesc a fi în conflict 
cu interesele Vaticanului și, prin urmare, ale Cabalului însuși. 

 -------------------- 
 Yazhi cu Robert: 

Robert 

Robert: Este necesar pentru funcționarea Pământului și dezvoltarea umanității ca 
aceste organizații secrete să existe? Sunt oare chiar oamenii cei care creează această 
nevoie de a avea această experiență 3D? Dar este oare necesar? 

Yazhi 

Yazhi: Fără ele Pământul nu ar fi structurat așa cum este. Deci, din acest punct de 
vedere, faptul că Pământul și experiența vieții pe el este așa cum este, da, depinde de 
societățile secrete și de structura socio-politică și de putere așa cum este în prezent. 

Yazhi 
Pe de altă parte, nu este necesar ca Pământul să fie supus barbariei iraționale pe care 
o experimentează din vina directă a structurii de putere a acestor societăți secrete. 

Yazhi 

Dar trebuie subliniat aici că societățile secrete din spatele adevăratelor puteri, cele 
mai profunde, au componente non-umane care nu arată milă sau empatie față de 
populația generală. Cu toate acestea, această "dezumanizare" din partea persoanelor 
umane sau non-umane care sunt la putere, nu este ceva definit, sau cu o frontieră 
clară, așa cum ar fi o societate secretă a raselor reptiliene și o altă rasă umană. 

Yazhi 

Așa cum am explicat anterior, rasele nu depind direct de aspectul lor fizic, de 
recipientul lor biologic, ci de ceea ce le animează. De aceea s-a insistat că doar pentru 
că oamenii se văd ca oameni pe Pământ, nu înseamnă că "sufletele" lor sunt. 



Yazhi 

Acest lucru face ca, din cauza proceselor psihologice, oamenii de la putere, cu orice tip 
de suflet ar avea, atâta timp cât nu este clar avansat, să vadă stratul social de sub ei 
ca fiind inferior, tratându-i în acest fel. 

Yazhi 

Acest fenomen este explicat foarte bine în filmul spaniol grotesc numit "Platforma" 
pe care vă recomand să-l urmăriți pentru a înțelege pe deplin psihologia claselor 
sociale de pe Pământ și de ce o clasă socială înaltă va vedea clasele de sub ele ca ființe 
inferioare, fără vreun drept. Deoarece acest lucru se întâmplă chiar și în cadrul 
aceleiași specii, acest fenomen este și mai vizibil atunci când implică specii care nu au 
evoluat spiritual, cum ar fi rasele reptiliene prezente pe Pământ. 

Robert Robert: Spuneți că Vaticanul controlează aproape totul. Ce nu controlează și de ce? 

Yazhi 

Yazhi: Ceea ce Vaticanul nu poate controla sunt mai întâi oameni cu adevărat treziți și 
pe cei proveniți din stele. Va încerca să-i limiteze cu regulile și legile sale draconice, 
dar nu le va putea controla mințile. Deși încearcă, de asemenea, să-și controleze 
mintea cu modificările mentale și genetice invazive cauzate de vaccinul împotriva CV-
19. 

Yazhi 

De asemenea, nu controlează populațiile indigene izolate în zone foarte îndepărtate, 
fie că este vorba de jungle precum Amazonul sau în Congo, Kalahari, Borneo și 
Sumatra, Siberia și insulele izolate din Pacificul de Sud, printre altele, care sunt 
departe de lumea occidentală. 

Yazhi 

Faptul că nu controlează țări mici întregi este extrem de controversat, deși se 
presupune că așa stau lucrurile. Exemple în acest sens sunt câteva țări din Africa. Nu 
le controlează doar pentru că nu a intrat încă în acele locuri cu suficientă forță, deși 
scopul său de Cabal-Vatican este dominația totală a lumii și în afara Pământului, după 
cum au arătat planurile lor invazive cu privire la alte planete și sisteme. 

Robert 

Robert: Multumesc. O altă întrebare. Ați spus: "Papa și toți preoții și cardinalii săi și 
mulți alții nu sunt catolici. Ei doar pretind a fi catolici, ca parte a mecanismului de 
control religios asupra populației umane." Deci ei fac parte din crezul satanist? În ce 
constă această "religie"? 

Yazhi 

Yazhi: Cu toții știu că religia catolică și variantele sale, precum și practic toate celelalte 
religii oficiale, de oriunde ar veni, sunt doar mecanisme de control asupra și pentru 
populația umană. 

Yazhi 

Religiile oficiale, toate, sunt un compendiu simplist de concepte mai complexe și mai 
profunde pe care doar inițiații societății secrete le cunosc bine. Acest lucru este 
pentru că ei nu doresc să dea și nu vor da niciodată populației umane cunoștințe reale 
și de încredere, deoarece ar da oamenilor adevărata putere, ceea ce ar periclita pe cei 
care fac parte din societățile secrete care exercită controlul asupra Pământului. 

Yazhi 

Deci religiile sunt doar o caricatură a ceea ce controlorii considera a fi "real". Desene 
animate simpliste pentru ceea ce ei văd a fi minți inferioare, pentru "oamenii proști și 
ușor controlabili". Ei văd fiintele umane ca fiind inferioare mental. 

Yazhi 

Cu toate acestea, aceste religii oficiale pentru oameni au în ele componente puternice 
de ritualuri care cedează sau cauzează transferul energiei mentale a populației spre 
consolidarea credințelor și nevoilor celor aflați la putere. 



Yazhi 

Deci, în cadrul ritualurilor și credințelor impuse populației folosind religii de bază 
simpliste, există proceduri pe care oamenii le fac, și care canalizează puterea mentală 
și creatoare a populației umane normale spre a manifesta realități care îi interesează 
pe controlori. 

Yazhi 

Iar acest lucru se reflectă chiar și în mișcarea New Age. De pildă, recent, oamenilor li 
s-a spus că portalul Leului se deschide, timp în care populația umană "trezită" care 
urmărește lucrurile ezoterice se presupune că are mai multă putere și atunci 
recomandă să facă ritualuri etc. Dar ceea ce nu li se spune oamenilor este că faptul că 
scopul pentru care se efectuează ritualuri și lucrări de energie la datele portalului 
Leului, spre începutul lunii august, este doar pentru a canaliza energia mentală umană 
spre consolidarea propriilor ritualuri, cele ale controlorilor, pentru că în august se 
deschide noul an egiptean, adică atunci când nivelul Nilului se ridică și soarele răsare 
din Leu. Astfel, oamenii New Age, și care cred că sunt treji, nu fac decât să întărească 
astro-teologia și atonismul, cultul solar, soarele negru, de tipul celui creat de Nefertiti 
și Ahkenaten, care stau la baza principiului fundamental al credințelor cabalului, 
illuminati-lor și Vaticanului. 

Robert 
Robert: Acea religie pe care o procesează este cea care ghidează omenirea pentru a 
crea realitatea pe care și-o doresc? 

Yazhi 

Yazhi: Da. Nu numai că religiile servesc la limitarea și controlul minților și conștiinței 
populației umane, ci, întâmplător, canalizează cu pricepere energia populației spre 
manifestarea realității pe care ei, controlorii, o doresc. 

Yazhi 

Cenzurat pe YouTube: Un exemplu în acest sens este falsa pandemie, în care 
controlorii impun o serie de credințe care fac ca întreaga populație să creeze ceva 
nou, de pildă un tulpa, indiferent dacă se materializează sau nu, nu contează. Aceste 
credințe, creează ceva în mintea oamenilor, ceva care nu a fost acolo, și care este 
acum la dispoziția societăților secrete care controlează planeta. 

Yazhi 

De aceea insist că nu a existat niciodată un virus real, pentru că nu este necesar să 
existe unul, deoarece simpla introducere a ideii că există unul, în populație este 
suficientă, iar ceea ce caută este ca populația să-l creeze, deoarece mintea colectivă 
este mult mai controlabilă decât un microorganism real care poate scăpa de sub 
control. 

Robert 

Robert: Deci acești preoți și cardinali, pe baza tuturor cunoștințelor ascunse culese de 
ei de-a lungul a mai bine de un mileniu de ani, au creat o altă religie paralelă care să 
ia ceea ce îi interesează cel mai mult din fiecare parte a cunoașterii străvechi 
concentrându-se pe "cultul soarelui negru" (Saturn), și acesta ar fi satanismul? Cine 
este figura satanei? 

Yazhi 

Yazhi: Satana și alte nume "ne-numibile" (adică nu recomand să le spunem, și cu atât 
mai puțin să le  repetăm) este o entitate sau un grup de entități care comprimă 
întregul concept de malefic într-o singură "persoană". Acest lucru îl interpretez din 
nou ca pe un element de simplificare a conceptelor mai complexe pentru oameni, pe 
care controlorii înșiși le văd ca fiind prea elaborate pentru ca "oamenii proști și 
analfabeți" să le înțeleagă. 



Yazhi 

Cu alte cuvinte, ei spun că răul este cauzat de o entitate sau un grup de entități 
prezentate ca o anumită persoană materială cu un corp, fiindcă "răul" este ceva mult 
mai complex. Atât de complex încât nu vor ca populația să înțeleagă acest lucru. 

Yazhi 

Chiar și așa, numele entităților demoniace sau regresive nu ar trebui pronunțate, cu 
atât mai puțin repetate, deoarece fac parte din, ori sunt rituri de invocare a, 
permisiunii de trecere pentru entitățile din astralul inferior care sunt identificate sau 
înrudite cu numele menționate. Rostirea numelor lor, mai ales dacă se repetă, le dă 
permisiunea să te folosească sau să-ți invadeze spațiul. 

Yazhi 

Deci, într-un fel sau altul da, există un element de fizicalitate în răul vorbit, așa cum 
au sugerat să se creadă, în religii. Cu toate acestea, acest rău ar fi controlat de aceeași 
persoană care îl manifestă, deoarece persoana este cea care are adevărata putere de 
a le manifesta în primul rând, ca tulpași sau egregori personali și/ sau colectivi, și nu 
ca agent-entitate în afara lor. 

Yazhi 

Crezul lor, care este complex, se bazează pe straturi, dedesubtul mai multor straturi 
de credințe ezoterice compartimentate, care servesc ca bază religioasă pentru a 
controla ceea ce trebuie sau poate manifesta și interpreta ca realitate acel nivel, sau 
sector. 

Yazhi 

Adică nu este o singură religie pe care ei, controlorii, o au, dar este un amalgam de 
niveluri din ce în ce mai profunde în care o anumită persoană va avea acces doar la 
anumite tipuri de informații și nu la tot ceea ce există la un nivel mai profund. 

Yazhi 

Acest lucru se aplică chiar și nivelului populației umane, unde religiile lor oficiale sunt 
cel mai simplu și cel mai de bază strat dintr-un ceva mai complex, care se dezvoltă sub 
ele și care crește în complexitate pe măsură ce coborâm prin nivelurile sau 
compartimentele sistemului uman de control al Pământului. În acest caz, fiecare 
persoană în cadrul nivelului propriu va crede că acesta conține sau are adevărul 
absolut și că nu există altceva mai mult pentru a învăța. Acest lucru se vede clar din 
nivelul de bază al populației, al oamenilor normali ai populației umane. 

Yazhi 

Fiecare nivel se auto-izolează față de nivelul inferior mai simplu, crezând că are 
adevărul, și, în același timp, este păstrat în întuneric față de următorul nivel care îl 
controlează. Și așa mai departe. Religiile normale sunt ghidate sau controlate de 
următorul nivel care ar fi iezuiții, care își creează propriul set de idei ca adevăr, și, la 
rândul lor, vor fi controlate de alte societăți secrete, succesiv mai profunde. 

Yazhi 

Un alt mod de a înțelege acest lucru este cu un alt exemplu, care ar fi masonii. Are 
niveluri sau compartimente care sunt structurate exact în acest fel, deoarece fac parte 
din același sistem. Ei merg de la nivelurile de bază de inițiere, inclusiv nivelurile de 
"micuți" masoni, ceea ce implică sau atrage pe tineri pentru a vedea mai târziu dacă 
aceștia sunt "demni" pentru a fi inițiați ca masoni de gradul 1. Și din acel moment, 
merg oficial de la gradul 1 până la nivelul 33. 



Yazhi 

Se spune că există mai multe niveluri, și într-adevăr există, numai că, în înțelegerea 
mea, ei nu mai continuă ca grade cu aceleași structuri masonice. Astfel, masonii au 
sfârșitul oficial în gradul 33, deoarece în următoarele grade mai profunde, care ar fi 
continuat cu gradul "34" și mai departe, aceștia nu mai sunt masoni, ci urmează 
societățile secrete mai profunde, cu putere chiar mai mare, și care controlează 
francmasonii de la 1 la 33. Deci, desi din punct de vedere tehnic ar fi grade mai 
profunde, dintr-o perspectivă masonică se termină acolo. 

Yazhi 

Deci, cu această compartimentare există literalmente multe religii, câte una pentru 
fiecare nivel, toate crezând că au adevărul și, în același timp, înțelegându-le pe cele 
care sunt sub nivelul lor. 

Yazhi 

Este dificil de înțeles pe ce se bazează crezurile lor. Ele se schimbă cu fiecare nivel. În 
cele mai superficiale etape, ei cred în cultul entităților care le dau puteri și permisiuni, 
entități ale astralului inferior care, așa cum am explicat anterior, sunt rezultatul unui 
tulpa sau egregor creat de ei cu ajutorul populației aflate sub controlul lor, folosind 
religiile ca mijloc de control asupra realității și asupra a ceea ce se manifestă de către 
populația generală și de către societățile secrete cu niveluri mai scăzute sub ele. 

Yazhi 

Ar fi valid să spunem că de la un anumit nivel sau grup de niveluri da, se observă 
satanismul și cultul entităților regresive, se observă Soarele negru și Astro-teologia 
complexă, care din nou reflectă entități din ce în ce mai regresive. 

Yazhi 

Și ei întorc lucrurile în avantajul lor, pentru a se sustrage Karmei și pentru ca aceasta 
să nu pice pe ele, pentru că ei cred în Karma. O foarte mare parte din convingerile lor 
se bazează pe versiunea lor sucită de respect al liberului arbitru, pentru a evita să fie 
victime ale karmei proprii. De aceea trebuie să spună populației generale planurile 
lor, ce au făcut, și ce fac, și ce vor face. Pentru aceasta folosesc seriale, filme, muzică și 
tot ceea ce se petrece în Mass Media. 

Robert 

Robert: Multumesc. Ați spus: "În acest moment, Cabalul iezuiților Illuminati și membrii 
superiori știu că specia umană nu este singură ca ființă inteligentă într-un model 
specific al unui corp biologic numit «uman» (lyrian din punct de vedere stelar). Și ei 
sunt tot timpul în contact și fac acorduri cu alte specii care locuiesc pe Pământ și în 
afara Pământului." Deci vreți să spuneți că ei știu că noi nu suntem acest corp, că 
avem deja un corp acolo sus? Sunt ei în contact și negociază cu cei care "se ocupă" de 
aceste costume biologice aici? 

Yazhi 

Yazhi: Din punctul de vedere a ceea ce societățile secrete profunde știu, e imposibil de 
specificat la ce nivel de adâncime, toți membrii săi, știu deja ca parte a structurii lor 
de credință, că acel corp biologic este doar un container temporar și că are rolul de a 
menține un "suflet"multi-rasial, sau un punct de atenție al conștiinței macrocosmice 
în 3D. 



Yazhi 

Deși aceasta este explicația mea, cu cuvintele mele, în mod evident ei vor da 
explicația, în felul lor și cu conceptele lor, care pot sau nu să fie aliniate cu a mea. 
Unde știu că ne deosebim cel mai mult, este în conceptul de suflet în sine. Ei încă 
dețin conceptul de suflet așa cum este înțeles în mod tradițional și la o anumită 
adâncime în cadrul structurilor lor secrete. Structurile lor de credință vor tinde 
întotdeauna să fie o combinație a unor credințe superficiale, la care se adaugă date și 
modificări treptate, la care se adaugă complexitate pe măsură ce avansează în 
structura de putere. 

Robert 
Robert: Când spui că Vaticanul discută cu oficialii Federației peste nivelul local, te 
referi la membrii Federației care sunt pe Saturn? 

Yazhi 
Yazhi: Da, exact. Adică ei vorbesc direct cu reprezentantii sistemului solar al 
Federatiei, de la baza de pe Saturn. 

Robert Robert: Bine. Se știe exact la ce lucrează agartanii cu Vaticanul? 

Yazhi 

Yazhi: Din când în când au apărut informații aici că cineva de la nivelul Agartha a 
vorbit cu cineva de la Vatican. Da, există comunicare între ei. Ce se spune, sau la ce 
nivel, nu se știe. 

Robert 

Robert: Dar rasele acelea ale Federației nu văd că tratamentul pe care "Cabalul" îl 
acordă umanității este cel al disprețului? Nu văd ei că aceasta este injoseste viața? Ce 
etică este asta? 

Yazhi 

Yazhi: Ei nu văd ce se întâmplă pe Pământ prin aceeași lentilă ca și a acelora care 
trăiesc pe Pământ. Ei văd foarte serios ce se întâmplă pe Pământ ca rezultat al 
dorințelor reale și profunde ale populației care trăiește acolo și, prin urmare, trebuie 
să respecte aceste dorințe. Chiar și intervenția regresivilor de pe Pământ care fac 
lucruri de nedescris împotriva populației umane și care le manipulează prin 
distorsionarea adevărurilor, astfel încât să accepte lucruri pe care altfel nu le-ar 
accepta, o văd și ca pe o manifestare directă a oamenilor, a colectivităților, dar și a 
indivizilor care trăiesc acolo. Prin urmare, Federația se concentrează doar pe 
monitorizarea respectării liberului arbitru, ei văd regresivii Pământului ca pe o 
consecință și ca pe o manifestare directă a acelorași oameni. 

Yazhi 

Practic, asta se întâmplă aici în ceea ce privește Federația și politicile sale de 
neintervenție cu Pământul. Și există, de asemenea, o intervenție cu Pământul din 
partea membrilor Federației, dar ca consecințe ale acordurilor de pre-încarnare cu 
oamenii în cauză. 

Robert 

Robert: Se știe ce rol joacă un mare preot al acestor societăți secrete, precum "Papa", 
pe spatele enoriașilor, ținând cont că au cunoștințe despre falsitatea religiei și că 
urmează satanismul? 

Yazhi 

Yazhi: Da, rolul Papei este de a perpetua și de a se asigura că dinamica și regulile 
impuse de religia lor ca metodă de control asupra maselor continuă să fie perpetuate. 
După cum spune el însuși, Papa este păstorul care se asigură că oile nu depășesc ceea 
ce a fost convenit și rămân în turmă. Ei le spun oamenilor în față că sunt vite și că le 
exploatează ca atare, sub pretextul că "au grijă" de ele. 



Yazhi 

Papa este un preot de nivel scăzut, de tip marionetă sau fațadă oficială pentru o 
instituție de control asupra maselor și trebuie să se supună stăpânilor săi care sunt în 
afara ochiului public și deasupra lui pe scara puterii. El are un rol de jucat și acest rol 
este de a perpetua biserica ca metodă de control, fiind fațada publică a instituției 
menționate. 

Robert 

Robert: Acești oameni care simt un dispreț față de "umanitate", care păstrează 
tehnologia pentru ei înșiși par a fi tineri între 20 și 25 de ani (când, în realitate, au sute 
de ani) așa cum ar avea tehnologiile de Med-Pod? 

Gosia 
Gosia: La aceasta aș adăuga și: de ce arată bătrâni și atât de încrețiți? Sau sunt 
acestea, clone pentru public? 

Yazhi 

Yazhi: Cele mai multe dintre aceste niveluri mai mari de membri ai societății, precum 
și cele cu niveluri de control sau de putere în cadrul societăților secrete și nivelurile de 
Illuminati, în general, se deplasează în public, ca oameni normali, cu îmbătrânire 
normală. Se pare că nivelul celor care au acces la poduri medicale este chiar mai 
profundă și au contact mai puțin sau chiar deloc, cu societatea umană normală. Chiar 
și așa, m-am întrebat de multe ori dacă nu cumva mumiile ambulante precum Soros, 
cu atât de multă putere și bani, printre altele nu ar avea acces la acele poduri. Acest 
lucru sună ilogic pentru mine și mă face să mă gândesc la două lucruri. 

Yazhi 

Fie că nu au nivelul de putere necesar pentru a avea acces la poduri, fie sunt pur și 
simplu fațade publice sau semi-publice pentru a disocia sau pentru a ghida publicul 
într-o anumită direcție, departe de ființele cu adevărat control și cu putere asupra 
umanității, care foarte bine ar putea fi milionari care arată întotdeauna tineri, dar se 
pare că nu au nici o fațadă publică, chiar dacă ar putea fi văzuți plimbându-se prin 
cluburile de iahturi din Monaco și Marsilia. Oamenii doar le confundă cu alți tineri 
obișnuiți, fără să știe că pot avea sute de ani. 

Yazhi 

Adevărul este că această clasă de oameni cu putere își păstrează efectiv identitatea 
foarte sub acoperire și nu pot fi sigură cu certitudine totală ce se întâmplă, la ce nivel, 
în ceea ce privește Podurile medicale pe care se știe că le au cei de la un anumit nivel 
pe Pământ. Dar rezervat pentru cine? Nu pot să știu sigur. 

 
*** sfârșit *** 


